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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "„Simon Miklós fideszes országgyűlési képviselő 
Szabolcs-Szatmár-Bereg megyei 6-os számú választókerületében is hasonló szisztéma alapján 
dönthettek a pályázati pénzek nyerteseiről, mint a szintén kormánypárti Boldog István Jász-
Nagykun-Szolnok megyei 4-es körzetében?”" 

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

A nepszava.hu portálon megjelent „Két körzet,  egy minta - Szabolcsban is működött a jászsági
Boldog-módszer„ című cikk szerint több választókerületben is hasonló elven működtek a TOP-os
programok fejlesztések:

„Simon  Miklós  fideszes  országgyűlési  képviselő  Szabolcs-Szatmár-Bereg  megyei  6-os  számú
választókerületében is hasonló szisztéma alapján dönthettek a pályázati pénzek nyerteseiről, mint a
szintén kormánypárti Boldog István Jászt-Nagykun-Szolnok megyei 4-es körzetében – derült ki a
Népszava birtokába jutott iratokból. Márpedig a jászsági módszer miatt már korábban nyomozás
indult.  Ennek lényege (...)  az:  a választókerület  polgármestereit  megzsarolták,  hogy csak akkor
kapnak támogatást a Terület- és Településfejlesztési Operatív Programból (TOP), ha a preferált
cégeknek adnak munkát.

(…)

Megkerestük  a  Központi  Nyomozó  Főügyészséget  –  ott  vizsgálják  a  Boldog  István  körzetében
történt korrupciógyanús ügyeket  –,  s megkérdeztük:  K. Ferenccel  összefüggésben ellenőrzik-e a
Szabolcs-Szatmár  -Bereg  megyei  TOP-os  pályázati  ügyeket?  A  TOP-os  pályázatokkal
összefüggésben  felmerült-e  Boldog  István,  Simon  Miklós  országgyűlési  képviselő  érintettsége?
Kovács Katalin helyettes szóvivő azt válaszolta: „az ügyről tájékoztatás jelenleg nem adható”. A
Népszava úgy tudja, a szabolcsi ügyben feljelentés született.”



Kérdezem Önt:

1. Történt feljelentés az üggyel kapcsolatban? 

2. A Központi Nyomozó Főügyészség meg kívánja vizsgálni a hasonló típusú TOP-os pályázatokat?

Budapest, 2020. március 13.
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